



# AROMAPEARL®

BY | PAR AROMAHOUSE®

**ELECTRIC & BATTERY OPERATED PERSONAL AROMATHERAPY DIFFUSER**

FOR THE HOME, WORK OR TRAVEL

**DIFFUSEUR PERSONNEL D'AROMATHÉRAPIE ÉLECTRIQUE ET À PILES**

POUR LA MAISON, AU BUREAU OU EN VOYAGE



**INSTRUCTIONS:** Remove the AromaPearl cover. Use a new refill pad or remove the existing one from the unit. Add 5-10 drops of your favorite essential oil or blend of oils on the reusable pad. Do not add oil when the pad is on the unit as the oil can get into the fan or electronics and damage the unit. Place the pad on the AromaPearl. Replace the cover. Push the on/off button and you will begin to experience the benefits of your favorite oil. Use a different pad for each oil or blend. A pad may be used until it hardens and/or discolors. The AromaPearl operates with 2 AA batteries (not included) or with the supplied adapter. **CAUTION:** Keep pads away from children and pets. Do not cover the diffuser when in use. Do not handle with wet hands. Do not store in damp place. Do not add oil to the refill pad when the refill pad is in the unit.

**MODE D'EMPLOI:** Enlevez le couvercle de l'AromaPearl. Prenez une recharge neuve ou retirez la recharge de l'appareil. Déposez de 5 à 10 gouttes de votre huile essentielle préférée sur la recharge. Ne pas ajouter d'huile à la recharge lorsqu'elle est dans l'appareil. Ceci pourrait endommager le ventilateur ou l'électronique. Insérez la recharge dans le l'AromaPearl. Pressez sur le bouton et expérimentez les bienfaits de l'huile choisie. Utilisez une recharge différente pour chaque huile ou mélange d'huiles. La recharge est réutilisable jusqu'à ce qu'elle devienne rigide ou change de couleur. L'AromaPearl fonctionne avec l'adaptateur (inclus) ou avec 2 piles AA (non incluses).

**MISE EN GARDE:** Garder les recharges hors de la portée des enfants et des animaux. Ne pas couvrir le diffuseur durant son utilisation. Ne pas manipuler avec les mains mouillées. Ne pas ranger dans un lieu humide. Ne pas ajouter d'huile à la recharge lorsqu'elle est dans l'appareil.

INNOVATIVE CANADIAN DESIGN  
DESIGN CANADIEN INNOVATEUR

AromaHouse is a trademark of Hubmar International inc.  
AromaHouse est une marque de commerce  
de Hubmar International inc.

[www.hubmar.com](http://www.hubmar.com)